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Raad stelt integraal veiligheidsplan vast
In de raadsvergadering van 
11 februari 2020 stonden 
niet veel onderwerpen op de 
agenda waarover uitvoerig is 
gedebatteerd. Dat wil niet zeggen 
dat er geen belangrijke besluiten 
zijn genomen. Zo heeft de raad 
ingestemd met het integraal 

veiligheidsplan 2020-2023. 

Zorgdragen voor veiligheid is een 
van de kerntaken van de overheid. 
De gemeenteraad stelt iedere vier 
jaar de veiligheidsprioriteiten vast 
in een integraal veiligheidsplan. 
De voor 2020 tot en met 2023 

voorgestelde prioriteiten zijn 
ondermijning, versterken 
verbinding zorg en veiligheid, veilig 
recreëren in natuurgebieden en 
woonoverlast.

Omnibuzz
Er was wel enige discussie over het 

wijzigen van de gemeenschappelijke 
regeling Omnibuzz. Deze 
organisatie biedt vraagafhankelijk 
vervoer aan personen die, als 
gevolg van beperkingen, niet 
zelfstandig kunnen reizen. Dit is een 
wettelijk taak op grond van de Wet 
maatschappelijke ondersteuning. De 

raad heeft al eerder gevraagd welke 
(financiële) gevolgen er zijn als de 
gemeente ‘ooit’ zou besluiten uit 
deze gemeenschappelijke regeling 
te stappen. Wethouder Roefs heeft 
toegezegd (nogmaals) bij Omnibuzz 
aan te dringen op het ontwikkelen 
van een uittreedprotocol.

Jacob Knoops,  
fractievoorzitter CDA:
Er is maar één reden waarom ik dit 
werk als lid van de gemeenteraad 
doe: het behoud van de leefbaarheid 
in onze dorpen op de lange termijn. 
Die missie reikt veel verder dan de 
vluchtige kortetermijndoelstellingen 
die vaak zo kenmerkend zijn 

voor politieke besluitvorming. In 
Bergen werken we daarom aan de 
energietransitie, het beschikbaar 
houden van de zorg en stabiele 
gemeentefinanciën. Voor mij is de, 
ook in onze gemeente, vastlopende 
woningmarkt een volgend 
belangrijk thema. Op initiatief van 
het CDA heeft de gemeenteraad 
onlangs een aantal uitgangspunten 
geformuleerd voor de woningbouw. 
Die moeten leiden tot voldoende en 
goede woningen in al onze dorpen. 
Dat is niet morgen geregeld, maar 
draagt bij aan de leefbaarheid op de 
lange termijn. Daar zet ik me graag 
voor in!

Claudia Ponjee, raadslid PK:
De komende jaren willen we ons 
onder andere focussen op een 
nog betere dienstverlening. Van 
de eerste telefonische contacten 
tussen inwoner en gemeente, tot 
het meedenken en meebewegen 
van onze ambtenaren bij (in 
eerste instantie) onmogelijke 
vragen. Het creëren van een goede 
kennisbank, het stellen van eisen 
aan bereikbaarheid, het nakomen 
van afspraken en het voorkomen 
van lange wachttijden. Zaken 
als deze kwamen voorbij in de 
onlangs gehouden enquête over de 
dienstverlening. Wij hopen dat ook 
u deze hebt ingevuld.
Verder blijven wij de participatie, 
in de breedste zin van het woord, 
op de voet volgen. Het Aanvalsplan 
participatie, waarbij mensen weer 
aan een baan geholpen worden, 

maar ook de inwonersinitiatieven 
en de initiatieven vanuit de 
dorpsraden. Samen blijven we op 
een positieve manier werken aan 
een fijne gemeente Bergen voor 
iedereen.

Marleen Raijmakers, raadslid KERN:
Tijd gaat snel, veel te snel, maar 
dat houdt in dat we met zijn allen 
in rap tempo moeten realiseren 
wat er te doen staat. Denken in 
mogelijkheden, vooruit denken, 
acties ondernemen, verlies nemen, 
streep eronder en verder gaan. Dat 
wil KERN bereiken de resterende 
twee jaar. Bijvoorbeeld wat de 
Toren van Mosaïque betreft, het 
blijkt een blok aan het been, 
neerhalen deze toren en weer 
een mooi evenementenplein van 
maken, de winkels in Mosaïque 
weer toegankelijk, initiatieven 
van welwillende ondernemers 
en industrie omarmen en laten 
realiseren. Bouwen, bouwen, 

huurwoningen waar om 
geschreeuwd wordt. Asseldonk 
in Bergen teruggeven aan de 
verenigingen. Geld voor onderzoek 
na onderzoek besparen en 
investeren in slechte wegdelen, die 
indertijd zijn ontstaan en vragen 
om onmiddellijke actie. Niet praten 
maar DOEN!

Jack Jennissen,  
fractievoorzitter VVD:
We zijn op de helft van deze periode. 
Inmiddels is de kostenstructuur 
aardig onder controle en kunnen we 
verder vooruitkijken. De VVD gaat 
voor economische ontwikkeling, 
energietransitie, wonen en 
leefbaarheid.
Om een vitale samenleving te 
behouden is het noodzakelijk te 
groeien, met name door jonge 
mensen en gezinnen. Daar 
hebben we meer economische 
activiteit voor nodig in onze 

gemeente, bijvoorbeeld in de 
vrijetijdseconomie en de industrie. 
Hierin is een actievere rol 
noodzakelijk.
We willen inspringen op de 
woningcrisis elders en de gemeente 
laten groeien. Niet alleen met 
nieuwe woningen, maar ook de 
doorstroming van ouderen naar 
levensloopbestendige woningen 
en appartementen. Daar gaan we 
specifiek als VVD voor. Daarmee 
komen huizen beschikbaar voor 
doorstromers en nieuwe inwoners. 
Daarmee zorgen we dat onze 
kinderen een goede toekomst 
kunnen hebben.
Door energie uit wind, zon, 
biomassa en nieuwe initiatieven 
bouwen we verder aan het doel 
van energieonafhankelijkheid. 
Zo komen we tot een gezonde, 
vitalere gemeenschap en een betere 
leefbaarheid. Daar willen we samen 
aan bouwen.

Invoering Omgevingswet
Een traject van lange adem
Na eerdere voornemens lijkt de 
nieuwe Omgevingswet in 2021 
toch echt ingevoerd te worden. 
Het is de meest omvangrijke 
wetswijziging sinds de invoering 
van de Grondwet in 1848. Met de 
Omgevingswet wil de overheid de 
regels voor ruimtelijke ontwikkeling 
vereenvoudigen en samenvoegen. 
Zodat het straks bijvoorbeeld 
makkelijker is om bouwprojecten 
te starten. Maar pakt dat in de 
praktijk ook zo uit? De definitieve 
invoeringsdatum is afhankelijk 
van het landelijk gereed komen 
van een digitaal omgevingsloket 
waarvan alle overheden gebruik 
moeten gaan maken. Dat is nog 
spannend genoeg. De ervaringen 
met nationale ICT-projecten 
zijn niet positief. De gemeente 
krijgt meer bevoegdheden en de 

Omgevingswet bepaalt dat burgers, 
bedrijven en maatschappelijke 
organisaties moeten kunnen 
deelnemen aan beleid- en 
besluitvormingsprocessen. 
Werk aan de winkel dus, ook 
voor onze gemeente! Bergen is 
volop aan de slag. Zo is de door 
de gemeenteraad vastgestelde 
omgevingsvisie al op de leest van 
de nieuwe wetgeving geschoeid.  
Daarnaast heeft onze gemeente 
een uitgebreid plan van aanpak in 
uitvoering. De gemeenteraad zal 
er nog vaak over spreken en het 
zal nog een tijd duren voordat de 
beoogde voordelen van de wet in 
de praktijk van bijvoorbeeld een 
vergunningsaanvraag merkbaar 
zijn. 

Jacob Knoops, fractievoorzitter CDA
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De stelling
De raadsfracties reageren 
op de stelling: ‘Deze 
raadsperiode (2018-2022) is 
alweer voor de helft voorbij. 
De komende twee jaar gaan 
we de volgende zaken nog 
bereiken voor de inwoners 
van onze gemeente’.

Koen Jacobs, 
fractievoorzitter 
CDA:
In de afgelopen 
gemeenteraadsvergadering is 
de begroting vastgesteld. Het 
CDA is blij met de ingezette 
koers. De gemeente zet actief 
in op armoedebestrijding en 
investeert ook in de openbare 
ruimte van onze dorpen. Volgend 
jaar wordt een plan opgesteld 
voor het renoveren van straten, 
waarvan de meeste in de jaren 
60/70 in de huidige vorm zijn 
aangelegd en op termijn een 
opknapbeurt kunnen gebruiken. 
Het Bargapark is daarbij een 
vreemde eend in de bijt, het is 
namelijk de enige onverharde 
wijk in de bebouwde kom in onze 
gemeente. Uit onderzoek bleek 
dat de huidige situatie voor veel 
bewoners niet meer acceptabel is. 
Op initiatief van het CDA zullen de 
hoofdwegen daar worden verhard 
met straatbakstenen.
Tegelijkertijd zien we ook 
veel uitdagingen op ons pad. 
Verenigingen worden bijvoorbeeld 
geconfronteerd met stijgende 
kosten. Naar aanleiding van 
onze oproep zal de gemeente de 
lastenverhoging voor verenigingen 
als gevolg van een aangepaste 
waarderingssystematiek 
compenseren.
We kijken dus terug op een 
productieve vergadering, waarin 

de gemeente door een paar 
aangenomen aanpassingen 
beschikt over een goede begroting 
voor 2024.

Jos Valckx, 
fractievoozitter PK:
Afgelopen 7 november heeft 
de gemeenteraad de begroting 
voor 2024 vastgesteld, waarmee 
de plannen met bijbehorende 
financiële middelen weer 
grotendeels vastliggen voor 
volgend jaar. Bergen ligt op koers 
en financieel staan we er goed 
voor, al klotst het geld niet tegen 
de plinten! Mensen krijgen de 
zorg die ze nodig hebben in 
onze gemeente en we kijken 
voortdurend hoe dit nog beter kan. 
Als PK hebben we weer aandacht 
gevraagd voor de woningnood 
en dan met name voor de 1- en 
2-persoons huishoudens en onze 
jongeren. Ook willen we graag 
meer sociale huurwoningen. 
Tevreden constateerden we dat 
er ook extra geld is voor inzet 
van Humanitas, versterking van 
de mantelzorgondersteuning, 
vroegsignalering armoede & 
schuld en een adviesraad sociaal 
domein. Verder hebben we 
aandacht gevraagd voor Den 
Asseldonk en de toekomst van dit 
MFC met sporthal te betrekken 
bij onderzoek naar het toekomstig 
gemeentelijk sportpark. Met 
betrekking tot verharding van 
wegen in het Bargapark had de PK 
een voorstel voor maatwerk tegen 
redelijke kosten, het uiteindelijk 
door de raad aangenomen plan 
van ruim 7 ton ging de PK iets te 
ver.

Frans Camps, 
fractievoorzitter 
KERN:
“Donkere wolken boven 
Zonnepark Wellsmeer”, kopte 
De Limburger vorige week. De 
financiële risico’s en de risico’s 
op vertraging (met alle gevolgen 
van dien) van ons gemeentelijk 
megaproject stapelen zich op. 
KERN blijft hameren op de risico’s 
van dit plan voor Bergen. Andere 
partijen en het college reageren 
vooralsnog niet en blijven 
wegkijken van de risico’s.
•  KERN heeft zich hard 

gemaakt voor een 
gemeenschapsvoorziening 
in Aijen. Het college zal nu 
samen met het dorp Aijen 
de mogelijkheden hiervoor 
onderzoeken.

•  Het voorstel van KERN 
dorpsraden financieel meer 
te steunen kreeg helaas geen 
meerderheid.

•  Als enige partij stemt KERN 
tegen verbouwing van het 
gemeentehuis voor 4 miljoen 
euro. Wij zouden een andere 
keuze maken.

•  Op voorspraak van KERN 
komt het college volgend jaar 
eindelijk met plannen voor 
de herontwikkeling van de 
basisschool en gymzaal in 
Siebengewald.

•  De hoofdwegen van het 
Bargapark zullen na 60 jaar! 
eindelijk verhard worden met 
straatbakstenen. 

Kies je een partij die zich 
echt inzet voor burgers en 
ondernemers!? 

Bezoek dan www.kernbergen.com 
en word lid. Daar lees je ook onze 
mening over de gemeentelijke 
begroting.

Pepijn van Rijen, 
fractievoorzitter 
VVD:
Er is afgelopen 7 november 
weer een sluitende begroting 
gepresenteerd. Voor de VVD is dit 
belangrijk; het is niet de bedoeling 
dat er meer uitgegeven wordt 
dan dat er binnenkomt. Door dit 
op orde te hebben, kunnen we 
blijvend belangrijke zaken goed 
regelen
Tijdens de behandeling heeft de 
VVD aandacht gevraagd voor 
onder andere de verkeersveiligheid 
op de N271, een thema waarover 
de gezamenlijke dorpsraden ook 
al aan de bel bij de provincie 
hebben getrokken. Goed te horen 
van wethouder Buijsse dat de 
gedeputeerde hiervoor naar 
Bergen zou komen. Inmiddels 
blijkt dat hij hier ook hoge 
prioriteit aan wil geven.
Eén van de uitgaven die in de 
begroting terecht is gekomen, 
is een grote investering in het 
Bargapark van Bergen. De 
ouderwetse zandwegen zijn niet 
meer van deze tijd en sluiten niet 
meer aan bij het Bargapark anno 
2023. Door het verharden van 
de hoofdwegen met duurzame 
klinkers wordt er dan ook een 
belangrijke investering gedaan 
in leefbaarheid en uitstraling. Dit 
historisch keerpunt is dankzij de 
inzet en doorslaggevende stem van 
de VVD Bergen mogelijk gemaakt!

Patrick Robben, 
fractievoorzitter 
Dorpsbelangen:
Sint gearriveerd en voteert 
Bargapark een wegenverharding 
à 725.000 euro door het CDA-
VVD-KERN front, terwijl de 
wethouder aangaf dat er geen 
aanpassingen behoeven en 
het niveau van de wegen 
“voldoende” is. Waarom dan 
dit? Dorpsbelangen kan dit 
niet uitleggen en vindt dat 
hier Stenen voor Mensen gaan 
gezien de heersende (energie) 
armoede! Gemeentehuis 
aanpassing van 4,1 MLN 
kan helaas niet anders door 
onder andere Arbowetgeving. 
Dorpsbelangen accordeert 
initiatiefvoorstel van het CDA 
om geurnormen in LOG 1 te 
verlagen van 20 naar 14 odeur 
en wat ons betreft mag het 
nog minder. Dorpsbelangen 
was (mede) indiener van 3 
amendementen en 4 moties 
waardoor het college al 
regelingen trof of toezegde dat 
a) Busvervoer voor voedselbank 
geregeld is b) Zelfbewoning 
en Opkoopbescherming 
te overwegen is in nieuw 
beleid c) School Afferden ook 
mee te nemen in al lopend 
onderzoek. Een amendement 
van Dorpsbelangen om 
automatische inflatiecorrectie 
toe te passen op alle subsidies 
voor verenigingen en stichtingen 
is unaniem aangenomen. Dus 
het is afgelopen met jarenlang 
hetzelfde bedrag ontvangen. De 
Sint mag nu komen, maar dan 
wel voor al onze mensen.

De fracties  
aan het woord

Jos Valckx,  
fractievoozitter PK

Koen Jacobs,  
fractievoorzitter CDA

Pepijn van Rijen,  
fractievoorzitter VVD

Patrick Robben,  
fractievoorzitter Dorpsbelangen

Frans Camps,  
fractievoorzitter KERN

Klinkers voor het Bargapark
Vorige week dinsdag heeft de 
gemeenteraad de begroting voor 
2024 vastgesteld, met een aantal 
wijzigingen ten opzichte van 
het voorstel van het college van 
burgemeester en wethouders. 
Door toedoen van CDA, KERN 
en VVD heeft de raad krediet 
beschikbaar gesteld voor het met 
straatklinkers verharden van de 
hoofdwegen in het Bargapark. 
PK en Dorpsbelangen wilden 
eerst onderzocht hebben wat 

de échte knelpunten zijn op de 
wegen in deze woonwijk voordat 
er geld voor het oplossen hiervan 
beschikbaar zou worden gesteld, 
maar konden niet rekenen op de 
steun van de andere partijen.

De raad heeft geregeld 
dat subsidies voortaan 
geïndexeerd worden met het 
inflatiepercentage. Het college 
van burgemeester en wethouders 
gaat, op verzoek van de raad, 

aan de slag met een onderzoek 
om het Veerhuis te behouden 
als accommodatie voor de 
gemeenschap van Aijen. Ook 
gaat het college onderzoeken 
of het haalbaar is een nieuw 
multifunctioneel centrum te 
ontwikkelen ter vervanging van 
Den Asseldonk dat niet meer aan 
de eisen van deze tijd voldoet.

Aanpassingen gemeentehuis
In de tweede helft van 2024 

zal een groot deel van het 
gemeentehuis buiten gebruik 
zijn vanwege het realiseren van 
noodzakelijke aanpassingen, 
vooral op het gebied van 
binnenklimaatbeheersing 
en energiegebruik. Op 
de parkeerplaats aan de 
Rijkswegzijde wordt een 
zonnecarport gebouwd (een 
overkapping met zonnepanelen). 
Ook de gemeentewerf en 
brandweerkazerne worden onder 

handen genomen. De raad -met 
uitzondering van KERN- stemde 
in met de voor deze maatregelen 
noodzakelijke investeringen.
Een initiatiefvoorstel van het CDA 
om de Verordening geurhinder 
en veehouderij aan te passen 
(kort door de bocht: waardoor 
het minder mag stinken in 
een deel van het buitengebied 
van Siebengewald), kon -met 
uitzondering van KERN- rekenen 
op instemming van de raad


